
Protoko! Nr IV/2018 
z sesji Rady Gminy Ccwice 

w dniu 06 lutcgo 2019 r. 

Obccni na scsji: 

- radni wg listy obecnosci, 

- soltysi wg listy obecnosci, 

- zaproszeni goscie w g listy obecnosci, 

- Wojt Gminy, 

- Skarbnik Gminy, 

- radca prawny, 

- protokolant, 

- publicznosc. 

Ad. 1. 

Przcwodniczjjcy Rady Gminy Cewice - Pan Wieslaw Keller dokonal otwarcia 

IV sesji Rady Gminy Ccwice i stwierdzil prawomocnosc obrad, poniewaz 

obecnych bylo 14 radnych. 

Pan Przewodniczacy przywitat wszystkich uczestnikow, ktorzy przybyli na 

obrady scsji. 

Przewodniczacy RG oddal glos panu Woj towi Gminy. 

Wojt Gminy Pan Jerzy Banka przywitat nowego Dyrcktora Gminnego Centrum 

Kultury Pana Karola Plotke. 

Wojt Gminy poinformowal o zmianie Radcow Prawnych. Obshige prawna w 

gminie beda swiadczyc Pani O. Walaszkowska i Pan P. Celmer. 

Nast(?pnie Wojt, Pan Jerzy Barika zlozyl podziekowania zaproszonym 

I lonorowym Dawcom K r w i przybytym na obrady sesji: 

- Waldemar Sonotowski, 

- Eugeniusz Kraska, 

- Stanislaw Okrqj, 

- Stanislaw Wrzesiriski, 

- Ryszard Otromke, 

- Tadeusz Czaja, 
- Andrzcj Zielinski , 

- Jan Janowicz, 

- Piotr Chmielcwski, 

- Stanislaw Paczula, 
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- Wieslaw Keller. 

W imicniu krwiodawcow glos zabral pan Waldemar Sontowski, dziekujac 

Woj towi za doecnienie ich sluzby dla drugiego czlowieka. 

A d . 2 

Przewodniczacy Rady Gminy Pan Wieslaw Keller odczytal porz^dek obrad, 

ktory przedstawial sie nastepuj<|co: 

1. Otwarcic i stwicrdzenie prawomocnosci obrad. 

2. Przyjccic porzadku obrad. 

3. Przyjecie bez odczytywania protokolu z I I I sesji Rady Gminy Cewice 

V I I I kadencji w dniu 28.12.2018 r. 

4. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Gminy Ccwice 

narok 2019 

a) przedstawienic projektu uchwaly, 

b) wyjasnicnia Wojta Gminy, 

c) opinic Komis j i stalych Rady Gminy, 

d) dyskusja, 

e) podjecie uchwaly. 

5. Podjecie uchwaiy w sprawie zmiany uchwaly nr 111/26/2018 Rady Gminy 

Ccwice z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalcnia Wieloletniej 

Prognozy Finansowcj Gminy Ccwice na lata 2019-2030 

a) przedstawienic projektu uchwaly, 

b) wyjasnicnia Wojta Gminy, 

c) opinie komisj i stalych Rady Gminy, 

d) dyskusja, 

c) podjecie uchwaly. 

6. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu 

picnicznego dla czlonkow ochotniczych slrazy pozarnych za udzial 

w dzialaniach ratowniczych lub szkoleniu pozarniczym organizowanym 

przez Pahstwow^ Straz Pozarna lub gmine, 

a) przedstawienic projektu uchwaly, 

b) wyjasnicnia Wojta Gminy, 

c) opinia komisji Budzetu i Rozwoju, 

d) dyskusja, 

e) podjecie uchwaiy. 



7. Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia wzoru deklaracji o wysokosci 

oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skiadanej przez 

wiascicicli nieruchomosci i trybu skiadania deklaracji, 

a) przedstawienic projektu uchwaly, 

b) wyjasnicnia Wojta Gminy, 

c) opinia komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwcstycji , Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska, 

d) dyskusja, 

c) podjecie uchwaly. 
8. Podjecie uchwaly w sprawie zasad korzystania z obiektow i urz^dzeh 

uzytecznosci publicznej, sposobu ustalania oplat za korzystanie z nich 
oraz powierzenia Woj towi Gminy Ccwice uprawnienia do stanowienia 
0 ich wysokosci, 
a) przedstawienic projektu uchwaly, 

b) wyjasnicnia Wojta Gminy, 

c) opinia Komis j i Oswiaty, Opieki Spolcczncj, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 

d) dyskusja, 

c) podjecie uchwaly. 

9. Sprawozdanic z wykonania uchwai Rady Gminy i informacje Wojta 

Gminy. 

10. Informacje Przewodniczacego Rady Gminy: 

a) przedstawienic wnioskow komisji stalych, 

b) pozostale informacje. 

1 1. Intcrpelacje i zapytania, zglaszane postulaty i oswiadczenia radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgloszone na poprzednieh scsjach. 

13. Zapytania i oswiadczenia soltysow i przewodniczacych zarzadow 

jednostek pomocniczych. 

14. Zamkniecie obrad sesji. 

Przewodniczacy Rady Gminy Pan Wieslaw Keller zapytal, czy ktos chcialby 

zglosic uwagi do przedstawionego porzadku obrad? 

Uwag nie bylo, wiec przyst^piono do giosowania porzadku obrad: 
za - 14, 
przcciw - 0, 

wstrzymuj^cych sic - 0. 



Ad. 3 

Przewodniczacy Rady Gminy poinformowal, ze protokol z I I I scsji sporzadzono 

w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, a takze godzinc przed sesja 

by! wylozony do wgladu w sali obrad nr 1, w celu zapoznania sic. 

Uwag do protokolu nic bylo, wiec przystapiono do gtosowania przyjecia 

protokolu z I I I sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 

za - 14, 

przcciw -0, 

wstrzymujejeych sic - 0. 

A d . 4 

Wiccprzewodniczaca Rady Gminy Ccwice - Pani Marzena Reclaf odczytala 

projekl uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej Gminy Cewice na rok 

2019. 

Wyjasnieh do uchwaiy udziclila Pani Skarbnik Gminy Ccwice. Uzasadnicnic 

do ninicjszej uchwaly stanowi zal^cznik nr 1 do niniejszego protokolu. 

Wojt Gminy Ccwice Pan Jerzy Bahka poinformowal o trzech nowych zadaniach 

wprowadzonych do budzetu: 

- 100 000, 00 zl przeznaczono na budowe nowego ujecia wody w miejscowosci 

Krepkowice, gdyz istniej^ca studnia jest zapiaszczona, 

- 20 000,00 zl przeznaczono na opracowanie analizy aktualnosci miejscowych 

planow zagospodarowania, 

- 132 000,00 zl przeznaczono na remont dachu Zespolu Szkol w Ccwicach. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawila pozytywna opinie do projektu uchwaly 

w imieniu Komis j i Budzetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawila pozytywna opinie w imieniu Komisji 

Oswiaty, Opioid Spolccznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnosnic odczytanego 

projektu uchwaly. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przcdstawil pozytywna opinie do niniejszego 

projektu uchwaly w imieniu Komisj i Skarg, Wnioskow i Petycji. 



Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawil pozytywna opinie do projektu 

uchwaly w imieniu Komisj i Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska. 

Pozytywna opinie w imieniu Komisj i Rewizyjnej przedstawila Radna Pani 

Maria Bachan. 

Radna Pani Marzena Reclaf poprosila aby Pan Wojt przedstawil wykaz ulic 

i miejscowosci ujetych w umowie na wykonanie cic|g6w oswietleniowych 

w Gminie Cewice. 

Wojt Gminy Ccwice poinformowal, ze oswictlenie drogowe zostanie wykonane 

w nastcpujc|cych miejscowosciach: 

- Pieski 43-za remizq, 

- Pieski 31a, 

- Pieski 43, 

- Ziclony Dwor- przy posesji nr 9, 

- Siemirowice - przy ulicy kolo kosciola, 

- Siemirowice, ul . Dluga - przy krzyzu, 

- Karwica nr 1, 

- Karwica nr 3, 

- Unieszyno - Osada Lesna, 

- Unieszyno - przy krzyzu, 

- Bukowina- za szkola, 

- Bukowina 19a, 

- Ccwice- ul . Akacjowa, 

- Bukowina- droga wojewodzka, 

- Cewice -u l . Lesna, 

- Lebunia- u l . Sportowa, 

- Cewice- ul . Zielona, 

- Lcbunia-cmentarz, 

- Malczycc, 

- Kamieniec-przystanek. 

Prxewodniczcjcy Rady Gminy Pan Wieslaw Keller poprosil, aby ww. informacje 

przekazac droga elektroniczna Radnym Rady Gminy Ccwice. 

Radni wieccj pytah i uwag do przedstawionego projektu uchwaly nie mic l i , wicc 

przystapiono do glosowania nad projektem uchwaly: 

za - 14, 
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przccivv - 0, 

wstrzymujacych sic - 0. 

A d . 5 

Wiceprzcwodn iczacy Rady Gminy Ccwice - Pani Marioia Szyca odczytala 

projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr 111/26/2018 Rady Gminy Ccwice 

z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wicloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ccwice na lata 2019-2030. 

Wyjasnich do uchwaly udziclila Pani Skarbnik Gminy Ccwice. Uzasadnienic 

do niniejszej uchwaly stanowi zalacznik nr 2 do niniejszego protokolu. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawila pozytywng opinie do projektu uchwaly 

w imieniu Komis j i Budzetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawila pozytywna opinie w imieniu Komisji 

Oswiaty, Opieki Spolcczncj, Zdrowia, Kultury i Sportu odnosnie odczytancgo 

projektu uchwaly. 

Radny Pan Grzegorz Partyka przedstawil pozytywnc| opinie do niniejszego 

projektu uchwaly w imieniu Komisj i Skarg, Wnioskow i Pctycji. 

Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawil pozytywn^ opinie do projektu 

uchwaly w imieniu Komis j i Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska. 

Pozytywna opinie w imieniu Komisj i Rewizyjnej przedstawila Radna Pani 

Maria Bachan. 

Radni pytah i uwag do przedstawionego projektu uchwaly nic mieli , wicc 

przystapiono do glosowania nad projektem uchwaly: 

za - 14, 

przeciw - 0, 

wstrzymujacych sic - 0. 
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A d . 6 

Wiccprzewodnicza-cy Rady Gminy Ccwice - Pani Marzena Reclaf odczytala 

projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci ekwiwalentu pienieznego dla 

czlonkow ochotniczych strazy pozarnych za udzial w dzialaniach ratowniczych 

lub szkoleniu pozarniczym organizowanym przcz Paristwowa Straz Pozarna lub 

gmine. 

Wyjasnich do uchwaly udzieli l Wojt Gminy Pan Jerzy Banka na podstawie 

uzasadnienia do niniejszej uchwaly stanowi^cego zalacznik nr 3 do niniejszego 

protokolu. 

Pani Radca Prawny udzielila interpretacji prawnej dotyczacej niniejszej 

uchwaly. 

Radna Pani Marzena Reclaf przedstawila pozytywn^ opinie do projektu uchwaly 

w imieniu Komis j i Budzetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni wiecej pytah i uwag do przedstawionego projektu uchwaly nie miel i , 

wiec przystapiono do glosowania nad projektem uchwaly: 

za - 13, 

przeciw - 0, 

wstrzymujacych sie - 1. 

Ad. 7 

Wiccprzcwodniczacy Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytala 

projekt uchwaly w sprawie okrcslcnia wzoru deklaracji o wysokosci oplaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wtascicicli 

nicruchomosci i trybu skladania deklaracji. 

Wyjasnich do uchwaly udzielil Wojt Pan Jerzy Bahka na podstawie 

uzasadnienia do niniejszej uchwaly stanowiaccgo zalacznik nr 4 do niniejszego 

protokolu. 

Na obrady sesji przybyl Radny Pan Michal Grybisz. Stan radnych na sesji 
1 5 obecnych. 



Radny Pan Daniel Wasielewski przedstawil pozytywna opinie do projektu 

uchwaly w imieniu Komisj i Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska. 

Radni wiecej pytari i uwag do przedstawionego projektu uchwaly nie micl i , 

wiec przystapiono do glosowania nad projektem uchwaly: 

za - 15, 

przeciw - 0, 

wstrzymujacych sic - 0. 

A d . 8 

Wiceprzewodniczacy Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytala 

projekt uchwaly w sprawie zasad korzystania z obicktow i urz4dz.cn 

uzylccznosci publiczncj, sposobu ustalania oplat za korzystanic z nich oraz 

powierzenia Woj towi Gminy Ccwice uprawnienia do stanowicnia o ich 

wvsokosci. 

W)'jasnieh do uchwaly udziel i l Wojt Gminy Pan Jerzy Bahka na podstawie 

uzasadnienia do niniejszej uchwaiy stanowiacego zalacznik nr 5 do niniejszego 

protokolu. 

Radna Pani Anna Kubica przedstawila pozytywna opinio w imieniu Komisji 

Oswiaty, Opicki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu odnosnie odczytanego 

projektu uchwaly. 

Radni pytah i uwag do przedstawionego projektu uchwaly nic micl i , wiec 

przystapiono do glosowania nad projektem uchwaly: 

za - 15, 

przeciw - 0, 

wstrzymujacych sic - 0. 

A d . 9 

Wojt Gminy Ccwice przedstawil informacje na temat wykonania uchwal 

/. poprzednicj scsji: 

- uchwala nr 111/27/2018 w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Cewice na rok 

2019, dala ogloszcnia 04 luty 2019 r. 

http://urz4dz.cn


W dalszej czesci Wojt Gminy przedstawil blok informacyjny na ponizszc 

tematy: 

- na budowe wodociagu w miejscowosci Pieski jest przygotowana dokumentacja 

projektowa i kolejnym ctapem bedzie przygotowanie dokumentacji 

przetargowej, 

- Gmina Ccwice podpisata z dwoma mieszkancami z miejscowosci Pieski 

porozumienic w sprawie partycypacji w kosztach na budowe wodociagu w/w 

miejscowosci, 

- Gmina Cewice podpisala z. mieszkancami Bukowiny porozumicnie w sprawie 

partycypacji kosztow na remont drogi w miejscowosci Bukowina, 

- Gmina Ccwice podpisala z mieszkancami Bukowiny porozumicnie w ramach 

inicjatywy lokalncj na budowe kanalizacji w miejscowosci Bukowinie, 

- Na spotkaniu Wojta Gminy, Radnych Rady Gminy z mieszkancami z ulicy 

Wichrowcj w Cewicach omawiano sprawy budowy kanalizacji na w/w ulicy, 

- Na spotkaniu Wojta Gminy, Wspolnoty mieszkaniowej i Kierownikow 

Spoldzielni Mieszkaniowej omawiano sprawy dotycz^cc naprawy systemu 

grzewczego, ktory zasila bloki mieszkaniowc w Cewicach. 

Ad. 10 a 

Przewodniczacy Rady odczytal opinie wypracowane przez komisje stale Rady 

Gminy Cewice: 

- pismo nr SMS.0012.3.4.2019 z dnia 22.01.2019 r. - opinia Komisj i 

Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska 

(zalacznik nr 6) 
- pismo nr SMS.0012.1.5.2019 z dnia 28.01.2019 r. - opinia Komisj i Budzetu 

i Rozwoju (zalacznik nr 7), 

- pismo nr SMS.0012.3.5.2019 z dnia 29.01.2019 r. - opinia Komisj i 

Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska 

(zalacznik nr 8). 

Ad. 10 b 

Przewodniczacy Rady poinformowal, ze pisma ktore wpiynely do Rady Gminy 
Cewice zostaly przekazane radnym przez poczte: e-mail. 



A d . I ! 

Radna Pani Anna Kubica poinformowala, ze konkurs na najlepszego 

nauczyciela vv Powiecie Leborskim wygral Pan Krzysztof Kolka - nauczycicl ze 

Szkoly Podstawowej w Bukowinic . 

Radna Pani Anna Kubica poinformowala, ze Komisja Oswiaty, Opieki 

Spolecznej, Zdrowia Kul tury i Spoilu zwrocila sie do szkol z tcrcnu Gminy 

Cewice o informacje na tcmat zabezpieczenia czasu wolncgo dzieci w czasic 

ferii z imowych w ramach srodkow finansowych przeznaczonych na w/w eel 

przez Komisje Rozwi<|zywania Problemow Alkoholowych. 

W powyzszej sprawie informacji udzielila Pani Dyrektor Szkoly Podstawowej 

w Przerytcm i Pani Dyrektor Szkoly Podstawowej w Lebuni. 

Radna Pani Marzena Reclaf zadala pytanie czy Gmina mozc bye beneficjentem 

przy ubieganiu sie o dofinansowanie na remont klatki schodowej w Szkole 

Podstawowej w Bukowinie. 

Wojt Gminy Pan Jerzy Banka poinformowal, ze Gmina nic mozc wystcpowac 

jako bencficjent gdyz Szkola Podstawowa w Bukowinie jest szkoly niepubliczn^ 

i nalezy do Stowarzyszenia „Rozw6j Bukowina". Stowarzyszenie rowniez nic 

mozc bye beneficjentem, poniewaz pozwolenie na budowe nalezy do gminy. 

Dofinansowania na w/w zadanie bedzie trzeba szukac w budzecie gminy. 

Radna Pani Anna Kubica poinformowala, ze w mieszkaniach przy Osrodku 

Zdrowia z kranow plynie brudna woda. 

Wojt Gminy Cewice poinformowal, ze zglosi w /w sprawe do rcferatu 

komunalncgo w eclu usuniecia przyczyny. 

Radna Pani Marzena Reclaf zadala pytanie do Dyrektora GCK w Cewicach, czy 

w czasie ferii zimowych. w G C K w Cewicach bĉ da zajecia dla dzieci. 

Dyrektor G C K w Cewicach poinformowal, ze na czas ferii zimowych sa 

przygolowane dla dzieci zajecia artystycznc, kulinarnc i plastyczne. 

Pani Dyrektor Szkoly Podstawowej w Lebuni poinformowala. ze w pismie ktore 

olrzymala w zwiazku /. wykorzystanicm srodkow finansowych na wyjazdy do 
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kina, na bascn itp. dla dzieci nic bylo informacji, zc musza bye one 

wykorzystane wylacznic w czasie ferii z imowych. 

Radny Pan Zbigniew Tryba zapytat, czy wszyscy mieszkancy otrzymaja 

pisemna informacje o wysokosci cen za odbieranie odpadow komunalnych. 

Wojt Gminy Cewice poinformowal, ze w najblizszym czasie wszyscy 

mieszkancy z tercnu Gminy Cewice tal<4 informacje otrzymaja^ 

Radny Pan Wieslaw Keller poprosil o informacje na nastepna_ sesje na temat 

rzeczywistego wymiaru podatnikow zalegajaxych w placeniu podatku 

w rozroznieniu na osoby fizyczne, prawne i podmioty gospodarcze. 

Wojt Gminy Cewice poinformowal, ze taka informacje ma i zadfuzenie 

podatnikow z tytulu nieplacenia podatkow wynosi ponad 600 000 zl. 

Odpowiedzi na interpelacje zgloszonych na poprzednich scsjach nie bylo. 

Soltysi i Przewodniczacy Zarzadu jednostek pomocniczych nic zabrali glosu 

w niniejszym punkcie. 

W zwi^zku z wyczerpaniem porzadku obrad IV scsji Przewodniczacy Rady 

Gminy Pan Wieslaw Keller podziekowal zebranym za przybycie i zamknc|l 

obrady o godz. 14 5 . 

Protokot sporzijdzila 

Ad. 12 

Ad. 13 

Ad. 14 

Justyna Lica w dniu 01.03.2019r. PRZEWOD 
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